
FEDAC GIRONELLA – Escola Anunciata 

A la nostra escola, fa uns tres anys que recollim oli usat; la resposta de les famílies ha sigut 

molt bona des de l’inici de l’activitat. 

Després de fer els tallers organitzats per l’empresa encarregada de la recollida, vam repartir 

una circular explicativa a les famílies i els vam fer arribar els pots buits. De seguida van 

començar a arribar pots plens, i els delegats verds de les aules, des d’un bon començament, 

van ser els protagonistes i encarregats del funcionament d’aquesta activitat. 

La nostra organització interna no és gens complicada: els delegats fan els canvis dels pots i 

quan veuen que ja s’acaben ens avisen;llavors, les mestres en demanem més. Tot i així, de tant 

en tant anem revisant les plates per tal d’anar-les col·locant bé. 

Tant  pel que fa a la gran participació de les famílies com a l’agilitat en la recollida i 

subministrament de pots per part de l’empresa, s’aconsegueix que aquesta activitat sigui un 

èxit. 

 


